

## **Styremøte 15.02.18**

Tilstede; Bente, Tove, Stein Erik, Stine, Hilde, Eli og Camilla

### **REGNSKAP:**

Gjennomgang av regnskapsperiode 1.1.18-15.2.18 Godkjent

Regnskap for 2017 er fortsatt ikke ferdigstilt. Håper å bli ferdig i løpet av kort tid, så det kan leveres til revisjon.

### **OPPSUMMERING CUP3:**

Velgjennom ført, med gode tilbakemeldinger fra nye og gamle medlemmer.

### **CUP4 og Klubbmesterskapet:**

Har følgende dommere; Hanne Hestevik og Caroline Jacobowitz. Mangler en dommer. Camilla fortsetter å ringe rundt.

*Banemannskap;* Stein Erik og Anders (Cup4) Steffen Aaby, Stig Mellerud og Bjørn Eide (KM)

*Innskjekk;* Hilde og Camilla

*Stevneleder;* Bente

*Tårnet;* Tove (leder) og Hilde Båsen.

*Kiosk;* Camilla og Hilde(Cup4) Hilde og Eli (KM)

*Innkjøp premier til CUP4 og KM;*

Cupmestere 3 dekken m/brodering

Klubbmestere dekken m/brodering

15 klasser, premiering til 1. 2. og 3.plass (innkjøp for 300,- 200,- og 150,-)

Hilde og Camilla ansvarlig for premier, Stine ansvarlig for sløyfer.

### **HRIMNIR STEVNET:**

Stevneleder; Bente

Sekretariatet; Tove (leder) skaffer folk.

Stall og toaletter; Hilde og Camilla

Banemannskap; Stein Erik, Bjørn, Anders, Stig (Harald ansvarlig for containere)

Kiosk; Gunn Lund Haug og Eli Nilseng

Dugnadslister; Rebecca og Camilla. Etterlyse dugnadsfolk på facebook.

Høy krise: Bestille ensilasj nå 3,5 tonn Camilla og Hilde undersøker muligheter

Dommere; to kommer med fly (transport til disse fra togstasjon til hotell må ordnes)

Premieringer; Salg av 20 til 24 klasser 3000,- (ungrytter og senior) Innkjøp av premier til junior og barn.

Åpne påmelding 1.mars

**Kurs:** ønsker bl.a Hanne Hestevik, Hestekunskap Erik Andersen, Bernt Severinsen og Bjørn Kjersem

**Ungdomsgrupper:** Bowligkveld under planlegging. Pris pr. deltaker 100,- resten dekker klubben.

**Annet:**

Nytt dekke på banen, legges ved vårløsning.

Ekstra ordinært årsmøte 22.mars kl.18.30, avslutte med medlemsmøte og info om Hrimnir stevnet.

Pr. i dag 123 betalende medlemmer

Årsmøtet NIHF: Bente Fjeld, blir deltaker her fra vårt styre.

Faktura til avlsutvalget i NIHF; forslag til å splitte faktura.

Nestestyremøte: 15.mars 18.30

Referent; Camilla Berg